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Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Jest godzina 16:00, bardzo serdecznie witam Państwa na pierwszym w tym roku posiedzeniu Komisji 

Porządku Publicznego, Zdrowia, Spraw Społecznych i Samorządowych, i życzę wszystkim Państwu 

szczęśliwego, pomyślnego (niewyraźne). Mamy kworum i zapytam o obecność. Pani 

Wiceprzewodnicząca, Pani Ania Krzystyniak. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Anna Krzystyniak 
Dzień dobry, jestem. Witam wszystkich w Nowym Roku. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dzień dobry. Pani Ola Siembiga-Wysocka. 

 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 
Jestem, dzień dobry wszystkim. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dzień dobry. Pani Radna Lidia Gajdas. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Witam wszystkich serdecznie, jestem. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Pan Radny  Wojciech Czarnota. 

 

Radny  Wojciech Czarnota 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dzień dobry. Pan Radny Grzegorz Gwóźdź. 

 

Radny Grzegorz Gwóźdź 

Dzień dobry, obecny. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
I ja jestem obecna. Dziękuję Państwu serdecznie. Przechodzimy do realizacji porządku obrad 

dzisiejszej Komisji. Porządek obrad macie Państwo przed sobą. Czy są jakieś uwagi do tego porządku 

obrad? Nie widzę. Uważam, że został zaakceptowany. Czy Państwo macie uwagi do protokołu z 

poprzedniego posiedzenia Komisji z 6 grudnia 2021 (niewyraźne) pod tytułem "Zachorowalność na 

COVID". Otrzymaliśmy 3 materiały ze Szpitala z MEGREZ-u. Otrzymaliśmy od Pani Inspektor Gabrieli 

Niedzieli z Sanepidu i przed chwilą, (niewyraźne) Jak mniemam, że Państwo zapoznaliście się, te 

tematy, chodziło nam w tym temacie o zachorowalność na COVID rozbitą tak naprawdę, na dzieci i 

młodzież do 18 roku życia, na osoby dorosłe od 18 roku życia, na seniorów. Mówiliśmy, że prosimy o  

informacje o wyszczepialności zgodnie z wiekiem i o zgonach. Pani Prezes Szpitala MEGREZ-u 

prosiła dzisiaj o usprawiedliwienie swojej nieobecności. Dość długo rozmawiałyśmy i zadałam kilka 

pytań, o których Państwu powiem, o odpowiedziach. Natomiast my mamy przed sobą materiał, który 

bardzo bym prosiła, jeśli ktoś z Państwa chciałby skomentować. Z materiału wynika, że 

hospitalizowanych, przepraszam, ale coś mi wskoczyło. Że hospitalizowanych w ubiegłym roku, 

mieliśmy 1696 osób. W tabelce było osób hospitalizowanych. No nie ulega wątpliwości, że te lata, 
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które tutaj są, ja tylko sobie światło jeszcze, przepraszam, zrobię. Zaczęło się od wieku 56 lat do 

powyżej 76. Powyżej 76 mamy 505 osób, Mamy 66 do 75, mamy 486 osób i potem 56 do 65, mamy 

327. Potem już jest mniej w młodszych rocznikach, 181, 117, 51, 15 i 14 między, poniżej 18 roku 

życia. Jeżeli chodzi o zgony, w szpitalu, oczywiście mówię o szpitalu MEGREZ, mamy 463 zgony. 

Jest Pani Inspektor z nami i będę prosiła później o informację, którą mam też, ale żeby może tak 

bardziej nam o tym powiedzieć. I mamy również wyszczepialność. Ta wyszczepialność tutaj jest 

wymieniona dokładnie na hali sportowej oraz w punkcie szczepień szpitala MEGREZ-u. Bardzo bym 

prosiła Panią Gabrielę Niedzielę o informacje z Sanepidu. Bardzo proszę. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Witam Państwa bardzo serdecznie. Chciałam przedstawić sytuację związaną z zachorowalnością na 

koronawirus w roku 2021. Ta sytuacja epidemiologiczna wyglądała w ten sposób, że na terenie miasta 

zarejestrowano 11 678 osób z wynikiem pozytywnym, porównując to do 2020 roku, to tutaj jest 

znaczny wzrost, bo w 2020 roku mieliśmy odnotowanych 4 019 przypadków z wynikiem pozytywnym. 

Ogółem ponad 23 000 osób przebywało na kwarantannie i odnotowaliśmy 283 zgony z powodu 

zakażenia wirusem SARS-CoV-2. W 2020 tych zgonów było 113. Odnotowano również ogniska, 

ogniska epidemiczne, było ich aż 65 i 7 tych ognisk to były szpitale i 1 Dom Pomocy Społecznej, 6 

ognisk w zakładach pracy. No i najwięcej, 43 ogniska w szkołach nie tylko podstawowych, średnich, 7 

ognisk w przedszkolach, no i  1 w Noclegowni Miejskiej w Tychach. Jeżeli chodzi o wyszczepialność 

to my, jako Inspekcja Sanitarna szczepieniami się nie zajmujemy. W związku z tym, trudno mi się było 

odnieść do tego punktu, dotyczącego wyszczepialności, natomiast również nie prowadzimy takiej 

statystyki szczegółowej, ile było osób na kwarantannie, czy z pozytywnym wynikiem w tym przedziale 

wiekowym, jakiego Państwo podaliście. Także to na tą chwilę takie są informacje, jeżeli chodzi o 

zachorowania na COVID-19 w 2021 roku. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Zwraca uwagę fakt, że jeżeli w naszym szpitalu, zmarło 468 osób, to mówiąc o szpitalu MEGREZ, 

Państwo macie 283 zgony na terenie swojego działania, to znaczy, że pozostała część była nie z tego 

terenu, po prostu przywieziona przez innych, z innych miast. Jeżeli chodzi o wyszczepialność, bo czy 

jest ktoś ze Szpitala Miejskiego?  Nie ma, czyli przyszła tylko informacja, z której wynika, no bo Szpital 

sam w sobie, nie był szpitalem. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 
Pani Przewodnicząca, jest Pan Doktor Krawczyk. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Jest, ale nie widziałam, przepraszam najmocniej. Bardzo mi miło. Bardzo, a jest Pan Prezydent też? 

Słyszałam głos. Jest. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 
Ja jestem, dzień dobry. Tak, tak, a Pan Doktor Krawczyk musiałby wyłączyć mikrofon. Nie ma 

włączonego mikrofonu. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
A no właśnie. (niewyraźne) proszę, Pan Doktor Krawczyk jest. Serdecznie, proszę bardzo. Nie 

słyszymy, Panie Doktorze, nie słyszymy. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 
No widzimy, że Pan Doktor nawet włączył mikrofon, ale nie słychać, chyba jakieś ustawienia w 

komputerze są. 
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Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak, właśnie tak. Coś nie tak. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 
Tak. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
No, ale nie ma możliwości, chyba że przedzwonię, że, że. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 
Ja myślę, że Pan Doktor wie, że coś się dzieje, to, to może za chwilkę wrócimy, jak będzie. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
No jak będzie, jak będzie. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 
Bo widać, że Pan Doktor coś próbuje zrobić. O dzwoni do kogoś. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak? W każdym razie z tej informacji Pana Doktora, który tutaj jest, no zaraz usłyszymy troszeczkę 

pewnie informacji takich covidowych. Zastanówmy się właściwie nad tym, co słyszeliśmy już na temat 

MEGREZ-u i na temat, ja może powiem w międzyczasie, bo nie ukrywam, że zadałam pytania, które 

mnie bardzo interesowały. Mianowicie, jak obecnie w tej sytuacji COVID-owej wygląda możliwość 

pracy dla chorych nie COVID-owych? No i okazało się, że tak naprawdę nie COVID-owo funkcjonuje 

neurologia, funkcjonuje ortopedia, natomiast Oddział Wewnętrzny, który jest tak bardzo istotny, 

którego tak nam brakuje, jest Oddziałem COVID-owym z decyzji Wojewody i nie ma takiej opcji, żeby 

mógł być oddziałem mieszanym, Oddziałem i COVID-owym, i nie COVID-owym podzielonym, bo po 

prostu jest to technicznie niemożliwe i też niemożliwe ze względu no na brak personelu, który byłby 

podzielony na ten personel brudny i na ten personel czysty na tym samym Oddziale. Także jest to 

rzeczywiście duży problem w dalszym ciągu dla nas zważywszy, że no przybiera fala  na sile i tak ma 

być, takie są prognozy Omicrona, no to należy obawiać się, żeby nam jeszcze te ostatnie oddziały, 

które są dla wszystkich mieszkańców, nie zostały po prostu zrobione COVID-owym. Czy Pan 

Prezydent Maciej Gramatyka ma jakąś informację na ten temat inną jeszcze, bardzo proszę. Bo mnie 

to bardzo, bardzo właściwie interesuje ta część druga, ta część, która zostaje dla nie COVID-owców. 

  

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 
Ja innej informacji nie mam, wiem, że Pani Przewodnicząca była gdzieś w kontakcie z Panią Prezes 

albo jakoś w ostatnich dniach, Pani Prezes przepraszała, że się nie połączy, ale była na spotkaniu w 

Bytomiu i wiem, że jakoś tam czasowo to. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak, myśmy tak ustaliły, że to, że tak będzie i dlatego stąd zadałam te pytania właśnie, bo wiedziałam, 

że już nie będę mogła tutaj zadać tych pytań. 

No jest to duży problem. 

No niestety, niezależny w tej chwili od nas, bo zależy wszystko od tego małego drania, od wirusa, 

który jest naprawdę nie wiadomo, jak będzie się rozwijał. 

Czy Pan Doktor Krawczyk już się z nami może połączyć? Ma problem. 

W takim razie ja zapytam Państwa, czy do tych sprawozdań macie Państwo jakieś pytania, uwagi, 

dyskusje? Ja potem poproszę Pana Doktora Krawczyka jeszcze o to, żeby (niewyraźne) jest jasne dla 

Państwa. W takim razie ten temat. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Pani Przewodnicząca, mogę? Ja przepraszam, ale cały czas przerywa i Pani już mówi, a ja już nie 

słyszę i tak. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
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Aha. 

 

Radna Lidia Gajdas 

No, tak. Chciałam się odnieść do tych sprawozdań. A więc tak, jeżeli chodzi o spółkę MEGREZ, ja 

naprawdę muszę to zrobić i podziękować Pani Prezes za przygotowane materiały dla Komisji, bo są 

bardzo czytelne. Wiele, wiele wprowadzają, aczkolwiek też na pewno każdy zwrócił uwagę, że ta 

wyszczepialność, no ona nie jest za wysoka. Tu trzeba to jasno powiedzieć też. No, ale to jakby, bo, 

bo widać nawet w tą pierwszą dawkę, że ona by, że jakby ta wyszczepialność pierwszej dawki, była 

wiele  większa, potem już druga mniejsza i ta trzecia, no to już pozostawia dużo do życzenia. 

Aczkolwiek same materiały, ja naprawdę bardzo dziękuję, bo są bardzo, bardzo przejrzyste, gdzie 

możemy bardzo fajnie odczytać różne rzeczy. Mam pytanie do Sanepidu, odnośnie tych ognisk 

zapalnych. Jest napisane w sprawozdaniu 43 w szkołach. Proszę o taką informację Panią z Sanepidu, 

o jakich miesiącach my mówimy? Bo tu jest oczywiście to sprawozdanie jest za rok ubiegły, ale czy 

mamy jakieś nie wiem, czy to są miesiące zaraz po przyjściu dzieci? No interesuje mnie to właśnie 

bardzo, o jakich miesiącach tutaj w sprawozdaniu Państwo piszecie? 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

To są dane, bo we wrześniu jeszcze było spokojnie, natomiast zaczęła się, zaczęło się tak naprawdę 

od listopada do, od października do końca grudnia, szczególnie grudzień był bardzo, bardzo taki 

nasilony, jeżeli chodzi o te zachorowania wśród wśród dzieci i młodzieży, te ogniska to przede 

wszystkim to jest powyżej 2 osób, które w danej szkole po prostu został odnotowany. To w zależności 

od tego, czy to był uczeń, czy na przykład nauczyciel, no więc już te, taką szkołę już musimy zgłosić 

jako, do, jako ognisko epidemiczne. No i teraz znowu, bo jeżeli chodzi o ten rok, no na początku było 

spokojnie, bo zajęcia były zawieszone, natomiast od tygodnia już mamy znowu, tak jak praktycznie 

szkoły wróciły tego 10-ego z powrotem do szkoły, no to znowu się nam rozpoczęły właśnie bardzo 

duże ilości zgłoszeń, zachorowań wśród uczniów i wśród nauczycieli.  

 

Radna Lidia Gajdas 

Mhm. Już, już z Nowym Rokiem?  

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Już, tak naprawdę no, codziennie tam mamy po 20, po 30, ja nie mówię, że to dotyczy tylko Tychów, 

prawda, bo to jest z całego terenu, ale Tychy również, no mówię też przodują, jeżeli chodzi o 

zachorowania i zgłoszenia zachorowań. Wystarczy, że 1 uczeń no i cała klasa idzie na kwarantannę. 

No jedynie osoby zaszczepione pełną dawką oraz ozdrowieńcy pół roku wstecz, nie podlegają 

kwarantannie, także tutaj przede wszystkim no te szczepienia, bo w tym momencie młodzież chroni 

się przed po prostu kwarantanną. 

 

Radna Lidia Gajdas 

A proszę mi powiedzieć jeszcze mam jedno pytanie, to takie pytanie od mieszkańców. Jeżeli w 

rodzinie jest 1 zachorowanie, a czy tam 2 zachorowania, ale jakby osób w domu jest tylko ta 2, czy 3. 

Chodzi o to, że jeżeli jest to 1 jest zachorowanie, drugie podejrzenie, jak ten nazwijmy potencjalny 

Pacjent, czy Mieszkaniec ma się dostać na wymaz, w jakim, w jakiej formie Państwo, nie wiem chodzi 

o ten wymazobus, czy to się dzwoni na infolinię, czy się dzwoni do was? Bo powiem szczerze, że jest 

taki chaos informatyczny. Mieszkańcy dzwonią, nie wiedzą gdzie. Poradnie POZ nie zawsze też 

kierują tak, jak powinni. Wiem, że do Państwa też są te telefony, no jakby Mieszkańcy nie wiedzą. 

Gdyby Pani taką ścieżkę mogła podać?  

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Znaczy my, jako taki. 

 

Radna Lidia Gajdas 

niewyraźne) ludzie i co dalej. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 
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No my, jako tako, wymazami się nie zajmujemy, natomiast przede wszystkim infolinia, lekarz rodzinny 

może zlecić taki wymaz, natomiast żeby się dostać do punktu wymazowego jest możliwość z tym, że 

w tym momencie no ta osoba musi nam zgłosić, że w tym, a w tym dniu, o tej, a o tej godzinie będzie 

jechała na wymaz. I wtedy po prostu my, jeżeli jest nałożona już ta kwarantanna, to w tym momencie 

zwalniamy na czas, na czas przejazdu do punktu wymazowego. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Dobrze, ale jeżeli osoba, która jest chora, już jest wymazana tak?  

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

No to ona nie może. Z izolacji nie jest, nie jest się zwolnionym z izolacji. 

Na kwarantannie tak. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Nie jest zwolniona?  

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Nie, no chyba, że wyjątkowa jakaś sytuacja, ale izolacja nie, kwarantanna też również jeżeli na 

przykład ktoś nagle potrzebuje, no wizyty u stomatologa, czy u jakiegoś lekarza specjalisty to również 

jeżeli mamy takie zgłoszenie, to również wyrażamy zgodę i w systemie wpisujemy, że przejazd w dniu 

takim, a takim w godzinach od-do, żeby po prostu nie było, kwarantanna nie była po prostu, no 

przerwana jakby. 

 

Radna Lidia Gajdas 

A w jakim momencie można dzwonić pod ten wymazobus, kiedy on powinien przyjechać, czy to. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Znaczy wymazobus tylko i wyłącznie. 

 

Radna Lidia Gajdas 

(niewyraźne) rozporządzenie, gdzie można o tym przeczytać, jak to powinno wszystko funkcjonować?  

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

No na stronach internetowych. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Ale jakich? 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Głównego Inspektora Sanitarnego. Wymazobus przyjeżdża w momencie kiedy jest to osoba leżąca, 

która nie może się w ogóle no poruszać, jeżeli na przykład jakiś POZ potrzebuje wymazobus to w tym 

momencie można mailowo, czy pisemnie do nas się zwrócić i my taki wymazobus jesteśmy w stanie 

załatwić. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Mhm, mhm. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Ale to w nagłych tylko sytuacjach. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Mhm, a na stronie Głównego Inspektoratu jest jakby, jest opisany ten, bo co Pani ma w głowie teraz, 

jako ta sytuacja nadzwyczajna, co? Bo ja dlatego tak dopytuję, bo wie Pani co, ludzie naprawdę 

skarżą się bardzo, ostatnio miałam taki telefon, gdzie kobieta 80 lat zapalenie płuc, jeszcze do tego 

się COVID dołączył, 2 młodych ludzi COVID-owych, nie mogą wyjść z domu. 
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Policja mówi kwarantanna, tą kobietę trzeba zawieźć do lekarza, wymazobus nie przyjedzie, 

absolutnie. Nikt nie chce przyjść do tego domu, a policjant przyjedzie pod okno i chce, żeby ta kobieta 

chora podeszła do tego okna. No, no, dlatego się tak pytam, no bo skoro są takie sytuacje, no to ten 

wymazobus musiałby przyjechać, no bo co jeszcze musi? I dlatego wie Pani, tak próbuję dociec jak to 

jest, żeby sama do siebie też wiedzieć, bo być może Państwo też już sami nie wiecie, bo jest taki 

chaos w kraju z tym wszystkim. No i potem no te pytania skądś są, one są z życia tylko wzięte i 

dlatego próbuje coś tam od Pani jeszcze się dowiedzieć więcej, jakby przekazać temu Mieszkańcowi, 

o to mi chodzi. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

No zgadza się, tak jak mówię, w nagłych wypadkach, jeżeli dostajemy informację, że jest naprawdę 

potrzebny wymazobus i jest u nas osoba wyznaczona do kontaktu właśnie z tym wymazobusem i w 

tym momencie, wymazobus powinien przyjechać. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Mhm, ale to do Państwa też można zadzwonić? 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Zadzwonić nie najlepiej. Albo na infolinię, albo mailowo. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Aha, no to. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Po prostu mamy tyle tych połączeń, że nie jesteśmy w stanie potem odbierać telefony, a non stop 

musimy, musimy dzwonić do osób dodatnich i przeprowadzać wywiad epidemiologiczny i nakładać 

kwarantannę, czy izolację. 

Najlepiej jest mailowo lub przez infolinię, przez ten system Service, tam można każdą sprawę zgłosić, 

to do nas trafia i my każdą sprawę, jeżeli ona znajduje się w tym systemie, czyli tak zwanym SEPIS, to 

jest System Ewidencji Państwowej Inspekcji Sanitarnej. 

Jeżeli takie zgłoszenie do nas trafia, jesteśmy w obowiązku, jesteśmy zobowiązani w ciągu 4 godzin 

takie zgłoszenie załatwić. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Mhm. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

To jest na bieżąco załatwiane. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Dobrze, bardzo dziękuję. A jeszcze mam 1 tylko pytanie, jeżeli w rodzinie wszyscy są wyszczepieni 

już trzecią dawką, a któryś tam 1 z tej rodziny zachoruje, to czy kwarantanna pomimo 3 dawki jest też 

nałożona na wszystkich innych jeszcze pozostałych członków rodziny, czy nie?  

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Znaczy, tam jest zwolnienie z kwarantanny. Ja momencik jeszcze, momencik przeczytam. Już, 

momencik. Jeżeli chodzi o kwarantannę osób zamieszkujących z osobą dodatnią, taka jest wykładnia 

Głównego Inspektora Sanitarnego. Kwarantanna od momentu uzyskania wyniku dodatniego plus 7 

dni, czyli razem jest 17 od momentu zakończenia izolacji dla wszystkich bez względu na posiadany 

status ozdrowieńca, czy zaszczepienia. Zwolnienie z kwarantanny dotyczy wyłącznie osób 

zaszczepionych lub posiadających status ozdrowieńca na podstawie testu PCR lub antygen, 

preferowany jest test antygenowy, wykonanego po uzyskaniu przez domownika wyniku pozytywnego, 

jednak nie, jednak najlepiej, aby osoba zrobiła go dzień po, ponieważ tylko wtedy jest, następuje 

zwolnienie z kwarantanny. Czyli jeżeli osoba jest dodatnia i przykładowo ma wynik z dzisiaj, mówię 

przykładowo z 17, a domownik, który jest zaszczepiony i mieszka z tą osobą, to ten test może zrobić 
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dopiero jutro, czyli 18-ego i w tym momencie, jeżeli on wychodzi negatywny, to zostaje z automatu 

zwolniony z kwarantanny. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Domownik, mówimy o domowniku?  

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Tak, tak, o osobach zaszczepionych. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Tak, tak. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Bo osoby niezaszczepione, odbywają kwarantannę 17 dni, czyli 10 jak już ten, osoba dodatnia jest już 

jakby ozdrowieńcem, to ten domownik jeszcze ma 7 dni później na kwarantannie. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Dobrze, dziękuję Pani serdecznie. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Proszę bardzo. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo, czy połączył się z nami Pan Doktor Krawczyk? 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Ja przepraszam. 

 

Prezes Zarządu Szpitala Miejskiego w Tychach Sp. z o.o. Marek Krawczyk 
Nie wiem, czy mnie słychać?  

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak, dzień dobry, dzień dobry, dzień dobry, słychać, Panie Doktorze. 

 

Prezes Zarządu Szpitala Miejskiego w Tychach Sp. z o.o. Marek Krawczyk 
Dzień dobry, ja przepraszam bardzo za kłopoty techniczne i za to, że informacje na Komisje dotarły 

tak późno. Natomiast no ja też informację o tej Komisji dostałem w zasadzie w ubiegłym tygodniu  

w czwartek, kiedy wychodziłem do domu, także dosyć trudno było mi przygotować się i w miarę,  

że tak powiem szybko przekazać te informacje. To co się udało, to zrobiłem. Dostaliście Państwo 

późno te informacje, natomiast to postaram się to ewentualnie szybciutko streścić i przybliżyć Państwu 

te informacje, przynajmniej które ja byłem w stanie na ten moment przygotować. Jeżeli chodzi  

o szczepienia, myśmy szczepili w roku 2021 tutaj w Szpitalu i punkt był na stadionie, łącznie  

na stadionie i tutaj w szpitalu wyszczepiliśmy  39 000 osób. Nie mam rozbicia jakiegoś precyzyjnego 

na grupy wiekowe, czy na Mieszkańców Tychów, czy Powiatu. Natomiast ogółem, tych Pacjentów było 

39 000. Natomiast jeżeli chodzi o wyszczepialność w Podstawowej Opiece Zdrowotnej, ja mam tutaj 

ponad 4 500 Pacjentów, to tutaj ta statystyka była możliwa do takiego szybkiego odtworzenia  

od 12 roku życia wyszczepionych mam 71% dzieci. Łącznie tych dzieci mam 3 079, wyszczepionych  

jest 2 208. Jeżeli chodzi od 18 do 55 roku życia, to jest 68% wyszczepionych i powyżej 55 roku życiam 

to jest 80% Pacjentów wyszczepionych w Poradni, która pracuje przy Szpitalu Miejskim. Jeżeli chodzi 

o Pacjentów z COVID-em, myśmy takich Pacjentów w ubiegłym roku odnotowali 184 osoby. To byli 

pacjenci, którzy byli na Izbie Przyjęć, jak również na Oddziałach, 42 osoby w Oddziale Pediatrycznym, 

to są również wliczone tutaj matki z dziećmi, które przebywały, w tą liczbę. 21 osób w Oddziale 

Chorób Wewnętrznych i 25 osób w Oddziale Kardiologii. To, co w tej chwili udało mi się uzyskać takie 

informacje o ilości hospitalizacji. My mamy większość tych Pacjentów była testowana przed 

zgłoszeniem się do szpitala, także jeżeli były wyniki dodatnie, to ci pacjenci od razu byli kierowani albo 

do leczenia ambulatoryjnego, albo do MEGREZ-u i tutaj w ramach Podstawowej Opieki Zdrowotnej 
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myśmy udzielili 992 porady dla Pacjentów powyżej 18 roku życia z rozpoznanym COVID-em.  

Nie wiem, czy jeszcze w czymś ewentualnie, jakieś informacje mogę przekazać, którymi Państwo 

jesteście zainteresowani? Służę, że tak powiem swoją wiedzą, którą mogę na ten moment przekazać. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo, no Panie Dyrektorze, wy nie byliście szpitalem i nie jesteście Szpitalem COVID-

owym, prawda? więc tam, w te informacje wszystkie, które tutaj są, no że tak powiem, nie dla Szpitala 

COVID-owego. Niemniej jednak, ale zapytam jeszcze o te osoby, które były hospitalizowane, to 

znaczy w czasie hospitalizacji okazało się, że są dodatnie?  

 

Prezes Zarządu Szpitala Miejskiego w Tychach Sp. z o.o. Marek Krawczyk 
Tak, tak, to są Pacjenci, którzy byli przyjmowani na oddział, bo to my standardowo wykonujemy testy 

antygenowe, przynajmniej do tej pory żeśmy wykonywali standardowo testy antygenowe. To w tej 

chwili się zmieniło, bo wracamy z powrotem do PCR-ów. Kardiologia w zasadzie pracowała tylko w 

wersji takiej, że wszystkich Pacjentów przyjmowanych, badali testem PCR. Natomiast no my, żeśmy 

wykonywali głównie te testy antygenowe. Jeżeli były jakieś tam wątpliwości, czy pacjenci, jeżeli byli 

nieszczepieni, to oni mieli wykonywane te testy PCR wtedy na na Oddziale. No i tu się niestety 

zdarzało, że były osoby z dodatnim wynikiem. Te osoby były przekazywane potem do różnych szpitali,  

nie tylko do MEGREZ-u. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę, kto z Państwa chciałby Pana Dyrektora zapytać? 

 

Radna Lidia Gajdas 

Pani Przewodnicząca, mogę?  

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Bardzo proszę. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Dziękuję. Panie Dyrektorze,   ja myślę, no cóż, no chyba tylko pogratulować Panu tą wyszczepialność, 

39 000, bardzo dużo. Tylko ja mam pytanie, czy to są, czy Pan ma takie dane, czy to są Mieszkańcy 

naszego Miasta całe, czyli 39 000  czy ma Pan to podzielone, nie wiem, gdzieś tam na powiat, jakie te 

dane możemy, bo wiadomo no nas, jako Mieszkańców i jako Komisję albo Radnych, interesuje 

najbardziej nasze Miasto, a więc Mieszkańców Tychów. I właśnie, no w tych 39 000, kto tam jest 

najwięcej, niech mi Pan powie. 

 

Prezes Zarządu Szpitala Miejskiego w Tychach Sp. z o.o. Marek Krawczyk 
Nie mam takich informacji i takich danych, nie wiem, czy jest możliwość w ogóle z tego zestawienia 

wyciągnięcia takich danych statystycznych, bo te zestawienia były przygotowywane na potrzeby 

Narodowego Funduszu Zdrowia. To były po prostu lista nazwisk z danymi personalnymi, które były 

robione listami. Natomiast na ten moment, muszę zapytać moich informatyków, czy oni są w stanie z 

tych, z tego programu, bo to to nie był, jeżeli ja mam program szpitalny swój, do których byli 

rejestrowani, tak jak Pacjenci z POZ-u, to ja mam możliwość wyciągania różnych danych 

statystycznych, natomiast jeżeli to było przekazywane tylko i wyłącznie do Funduszu i to było w formie 

listy, nie wiem czy tam będę miał możliwość takich danych uzyskania. Nie, nie jestem w stanie na ten 

moment odpowiedzieć na to pytanie. Na pewno nie tylko i wyłącznie Mieszkańcy Tychów, ale 

zdecydowana większość na pewno tak. 

 

Radna Lidia Gajdas 

No fajnie by było, bo na pewno widać marketing  u Pana, te osoby które się zajmują tym, no rewelacja, 

pogratulować. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 
Czy można jeszcze Pani?  

 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=494512

Data wygenerowania dokumentu: 2024-04-19 1:50:25



Prezes Zarządu Szpitala Miejskiego w Tychach Sp. z o.o. Marek Krawczyk 
Dziękuję bardzo . 

 

Radna Lidia Gajdas 

Takie osoby, które tak fajnie, no natomiast, czy to są ci Mieszkańcy? Dobrze, dziękuję. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Pan Prezydent, bardzo proszę. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Ja uzupełniająco do tego, o czym mówiła Pani Radna i Pan Dyrektor. Trzeba też pamiętać o tym, że 2 

punkty populacyjne szczepień były organizowane przez Miasto. Jeden obsługiwał właśnie Szpital 

Miejski na stadionie. Drugi MEGREZ, to było w hali sportowej i ta liczba, no w dużym stopniu z tego 

wynika, my mamy szczegółowe dane, myślę, że Pani Naczelnik Bińkowska ewentualnie, może takie 

dane Państwu dosłać, jeśli ich nie było albo powiedzieć, ile osób było zaszczepionych na stadionie. 

Bo to jest ważne, a druga kwestia jest taka, że te dane dotyczące tego, ile osób zostało 

zaszczepionych z Tychów, one są w Internecie na stronie. Natomiast ja sprawdzę i może w trakcie 

trwania Komisji, wyślę link jak to wygląda w poszczególnych grupach wiekowych, bo te dane były, one 

oczywiście nie, nie będą dokładnie mówić o tym, ile osób było zaszczepionych na przykład na 

stadionie z Tychów, bo wiemy, że nie były tylko osoby z Tychów, natomiast przynajmniej pokażę 

Państwu, ile osób jest ze szczepionych w poszczególnych grupach wiekowych, bo to na bieżąco było 

na tej stronie. Co prawda, tam liczba Mieszkańców się troszkę różni pomiędzy tym, jaką mamy 

rzeczywistą liczbę Mieszkańców, ale to akurat może jest mniej istotne, ważna jest to jakie dane. Jak w 

czasie trwania Komisji to znajdę, to wyślę na czacie link do tego. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Dobrze, dziękuję Panie Prezydencie. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś chciałby zapytać?  

 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Ja mogę, Pani Przewodnicząca zapytać?  

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Bardzo proszę, tak. 

 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Panie Doktorze, a ja chciałam zapytać o sytuację obecną na Oddziale COVID-owym, ile w tej chwili 

jest łóżek zajętych, jeśli Pan ma taką wiedzę i ile jest wolnych, i jak wygląda sytuacja z respiratorami 

na styczeń, na teraz?  

 

Prezes Zarządu Szpitala Miejskiego w Tychach Sp. z o.o. Marek Krawczyk 
Znaczy, jeżeli to jest pytanie do mnie, to ja Pani na takie pytania nie odpowiem, bo ja nie mam 

Oddziału COVID-wego i nie mam OIOM-u. OIOM i Oddział COVID-owy, prowadzone są przez Spółkę 

MEGREZ i to wszystko jest do uzyskania informacji pewnie od Pani Prezes Szulc. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. 

 

Naczelnik Wydziłu Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
Czy ja mogę, Pani Doktor?  

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Bardzo proszę. 
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Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
Szanowni Państwo, w punktach szczepień powszechnych zaszczepiliśmy tak, na hali sportowej,  

czyli MEGREZ 14 818 osób, na stadionie 16 000 osób, czyli razem 30 818  osób. A to, co mówił  

Pan Prezydent, już Państwu powiem. Na dzisiaj, mamy 60,3% Mieszkańców wyszczepionych.  

I teraz tak, Mieszkańcy zaszczepieni przynajmniej 1 dawką, to jest 79 758,  Mieszkańcy zaszczepieni 

w pełni, to jest 76 548 osób, jeżeli chodzi o grupy wiekowe to 12-19 lat mamy 4 869 osób 

zaszczepionych, 20-39 lat  18 831, 40-59 lat 23 945, 60-69 lat 15 764 i 70 i więcej lat, to jest 15 007 

osób. Takie mamy dane dzisiaj.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Ja Państwu to wysłałem na czacie, link do tej strony, w której trzeba tylko sobie tam wybrać miasto i te 

wszystkie dane, o których powiedziała Pani Naczelnik, one tam są do pobrania. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo serdecznie. Czy jeszcze są pytania? Nie ma. Ja bardzo serdecznie dziękuję 

wszystkim, zarówno wszystkim pracującym w Szpitalu MEGREZ i w Szpitalu Miejskim, za oddanie,  

za pracę, ciężką pracę, za narażenie właściwie codziennie na zakażenie, wszystkim Państwu, 

naprawdę dziękuję za to oddanie i życzę, żebyście Państwo mieli coraz lżejszy czas. Choć gdzieś tam 

z daleka, wygląda to raczej odwrotnie. Niemniej jednak, bardzo dziękuję. Przechodzimy do punktu. 

 

(niewyraźne) 

Dziękuję. 

 

(niewyraźne) 

Dziękujemy. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Przepraszam, Pani Przewodnicząca, czy ja mogę się pożegnać?  

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak. Bardzo dziękuję. 

 

Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Tychach Gabriela Niedziela 

Dziękuję bardzo, do widzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Do widzenia. 

 

Prezes Zarządu Szpitala Miejskiego w Tychach Sp. z o.o. Marek Krawczyk 
Pani Doktor, ja też mam prośbę, czy mogę, że tak powiem już się rozłączyć?   

 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak, tak, Panie Doktorze, oczywiście dziękuję bardzo. 

 

Prezes Zarządu Szpitala Miejskiego w Tychach Sp. z o.o. Marek Krawczyk 
Dziękuję bardzo kłaniam się. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. Do widzenia. Bardzo proszę, przechodzimy do punktu 5. Funkcjonowanie Tyskiego 

Domu Pomocy Społecznej Dobre Miejsce w Kobiórze, jest Pani Dyrektor Katarzyna Seweryn. Bardzo 

proszę nam powiedzieć o tych wszystkich perypetiach, problemach, przynajmniej króciutko. 

 

Dyrektor Tyskiego Domu Pomocy Społecznej „Dobre Miejsce” w Kobiórze Katarzyna Sawaryn 

Dzień dobry jeszcze raz wszystkim. Dobrze mnie słychać?  
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Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak. 

 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Tak, dobrze. 

 

Dyrektor Tyskiego Domu Pomocy Społecznej „Dobre Miejsce” w Kobiórze Katarzyna Sawaryn 

Dobrze. Właściwie wszystko, co było najważniejsze, napisałam w piśmie skierowanym do Państwa. 

Natomiast nowymi, nową rzeczą, jaka się wydarzyła to to, że, to odwołanie od decyzji Wojewody, 

zostało złożone 4 stycznia i przez Urząd Wojewódzki zostało przekazane do Ministerstwa. 

Oczekujemy teraz na jakąś decyzję, co dalej? Mamy nadzieję, że sprawy ułożą się dla nas 

pozytywnie, no niemniej sprawy są w rękach Prawników. My oczekujemy na to, że zapadnie decyzja 

dla nas przychylna. W tej chwili. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Korzystna. 

 

Dyrektor Tyskiego Domu Pomocy Społecznej „Dobre Miejsce” w Kobiórze Katarzyna Sawaryn 

Korzystna tak. W tej chwili, zostały 3 osoby, które są na terenie DPS-u. Jest to Pan Konserwator,  

który pilnuje wszystkich rzeczy, które związane są, jak to w domu z tym, żeby wszystko funkcjonowało 

jak trzeba, bo budynek musi być ogrzewany, nie na pełną parę oczywiście, bo nie ma Mieszkańców, 

właściwie wszystko jest gotowe do ich przyjęcia, brakuje nam 2 rzeczy. Oprócz oczywiście zgody  

na ruszenie domu, brakuje nam Mieszkańców i brakuje nam Pracowników. To możemy dopiero tutaj 

zabrać się za te sfery w momencie, kiedy będzie zezwolenie. Właściwie wszystko jest urządzone i jeśli 

ktoś wejdzie do budynku, to mam wrażenie, że tylko wejść do łóżka, umyć się, zjeść. Brakuje ruchu, 

brakuje ludzi, czyli brakuje tego, co w tym wszystkim jest najistotniejsze. Co jest jądrem tego, tego 

domu, żeby on żył. No i tak jak mówię, wszystko zależy tutaj od tego, jak zachowają się ludzie, którzy 

muszą tą decyzję podjąć, że możemy ruszyć. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Pani Przewodnicząca, to ja może uzupełnię, dobrze?  

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Bo z jednej strony oczywiście, tak jak powiedziała Pani Dyrektor, zostało złożone odwołanie od decyzji 

Wojewody, a z drugiej strony w czwartek Pan Prezydent Dziuba był u Pani Minister razem  

z Prawnikiem po to, żeby porozmawiać o tej sprawie. Wcześniej się umówił, po to, żeby Pani Minister 

wiedziała jednak po pierwsze, że nam na tym zależy, po drugie o co chodzi. Oczywiście nie było 

decyzji Pani Minister, jaka, jakiejś na podstawie tej rozmowy, natomiast to trochę przyspieszyło,  

tak mi się wydaje, przynajmniej mam taką nadzieję, te sprawy, dlatego że muszą Państwo wiedzieć, 

że od początku, odkąd Wojewoda rozpatruje tę sprawę, to wszystko jest przeciągane w czasie. 

Wojewoda dostał pismo z miasta, ten wniosek o wpisanie do rejestru takich domów, zdaje się  

w październiku. W październiku dostaliśmy informację, że ta sprawa jest tak skomplikowana,  

że przedłuża termin rozpatrzenia do końca grudnia i wyobraźcie sobie Państwo, że dokładnie chyba 

30 grudnia albo 31, dostaliśmy decyzję Wojewody, mimo że tak naprawdę po drodze Wojewoda, 

właściwie Dyrektor Wydziału, a nie sam Wojewoda, zgłaszał swoje wątpliwości, to robiono nadzieję, 

Prezydent jeździł 2 albo 3 razy na spotkania z Wojewodą i z jego Prawnikami, a skończyło się tak,  

że właśnie przeciągnęli mi w czasie do samego końca tak, żebyśmy właściwie nie mogli nic zrobić, 

czyli straciliśmy 2 miesiące. Gdyby powiedziano nam na początku, już na wiosnę wtedy, kiedy po raz 

pierwszy pojawiły się jakieś tam wątpliwości prawne, wtedy, kiedy Rada uchwalała statut i kiedy 

uchwałą tworzyliśmy jednostkę. Wtedy nadzór prawny Wojewody zgłaszał jakieś wątpliwości,  

ale Prawnicy w rozmowie wyjaśnili, o co chodzi i nadzór prawny nie uchylił tych uchwał dwóch,  

które pozwoliły nam na tworzenie jednostki  i na to, żeby ona rozpoczęła działalność, to znaczy, 

żebyśmy zebrali wszystkie materiały potrzebne do jej zarejestrowania. Czyli NIP, REGON i wszystkie 
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dane, które były potrzebne, które w ustawie są wymienione, w jaki sposób musi wyglądać wniosek  

o rejestracji takiego DPS-u. No i nagle jesienią okazało się, że zupełnie zmiana jest nastawienia. 

Problemem jest głównie to, że Miasto chce prowadzić taką działalność poza granicami Gminy,  

na terenie innej Gminy dla Mieszkańców. I tutaj zdaniem Prawników Wojewody nie pozwalają  

na to przepisy. No i ok. Gdyby nam to powiedzieli na wiosnę, szukalibyśmy innego rozwiązania,  

sam nadzór prawny Wojewody, a właściwie tam Pracownicy, mówili o tym, że można by na przykład 

zawrzeć porozumienie z Kobiórem i wtedy tworzyć taką działalność na zasadzie zlecenia przez Kobiór 

Miastu Tychy, a jednocześnie wtedy my moglibyśmy prowadzić taki Dom w Kobiórze. A druga wersja, 

która w tej chwili jest równolegle rozpatrywana. to jest powołanie Związku Międzygminnego, to znaczy 

związku, między Kobiórem, znaczy zawiązanie takiego związku Kobióra i Tychów. Takie rozwiązanie 

funkcjonuje w Polsce. 4 gminy prowadzą Międzygminny Związek Komunalny, który prowadzi DPS 

właśnie i to nie pamiętam dokładnie, w którym miejscu, ale sprawdziliśmy coś takiego działa.  

No i to jest rozwiązanie, które byłoby też do zaakceptowania przez nadzór prawne, czyli byśmy 

rozwiązali ten problem tego realizowania takiej działalności poza granicami miasta. Zobaczymy na tej 

sesji Rady jeszcze chyba takiego takiej uchwały i takiej propozycji nie będzie, bo pewnie będziemy 

czekać na decyzję Pani Minister. Być może ona jednak uchyli decyzję wojewody i przyjmie argumenty, 

które były przedstawiane. Jeśli nie, no to wtedy drugim rozwiązaniem jest powołanie tego związku 

Międzygminnego. Trzecim ewentualnie porozumienie pomiędzy gminami. No, ale też musimy mieć 

pewność, że nie będzie wątpliwości ze strony wojewody, żeby rozwiązanie, które teraz będzie 

zaproponowane, było już ostateczne i niepodważalne. Wstępnie z tych rozmów, które były 

prowadzone, wynika że, że byłoby to możliwe także to tak tytułem uzupełnienia jeszcze tego,  

co państwo dostali w materiałach. Ta sprawa cały czas się toczy. Dzisiaj czekamy na na decyzję 

ministra Pani Minister, no oprócz tego oczywiście pracujemy nad nad ewentualnym powołaniem 

związku międzygminnego rozmowy z Kobiórem już jakieś się toczyły, nie ma tam, jest wola,  

żeby, żeby nam w tym pomóc. No i tyle. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. Wszystko to dobrze. Na pewno skończysz i dobrze tylko, że przesunie się wcześniej. 

No i to jest właśnie też taki problem, bo Dom stoi od dawna i mógłby już funkcjonować.  

No, ale oby tylko wszystko się dobrze skończyło. Bardzo serdecznie dziękuję i z taką nadzieją zresztą, 

że, że to będzie pozytywny finisz tych programów. Czy jeszcze mamy jakieś pytania?  

Do Pani Dyrektor, do Pana Prezydenta. Nie widzę, dziękuję serdecznie Pani Dyrektor. 

 

Dyrektor Tyskiego Domu Pomocy Społecznej „Dobre Miejsce” w Kobiórze Katarzyna Sawaryn 

Dziękuję 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Przechodzimy do punktu 6-ego. Dziękuję bardzo. Sprawozdanie z programów profilaktycznie 

prozdrowotnych dla mieszkańców miasta Tychy z nami Naczelnik Bińkowska, bardzo proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
Szanowni Państwo, otrzymaliście państwo informację o realizacji działań prozdrowotnych w naszym 

mieście. W ubiegłym roku ja może tylko pokrótce opowiem o nich zgodnie z przepisami dotyczącymi 

polityki zdrowotnej. Nasze miasto realizuje zadania w zakresie ochrony i promocji zdrowia.  

W ubiegłym roku realizowaliśmy programy polityki zdrowotnej, które posiadają pozytywną opinię 

Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji. Był to program zapobiegania czynnikom ryzyka 

raka szyjki macicy, szczepienia przeciw HPV dla dziewcząt 12-letnich. Zaszczepiliśmy 171 

dziewczynek z 658 dziewczynek objętych programem z rocznika 2009, czyli 26% tej populacji. Koszt 

tego programu wyniósł nas ostatecznie 135 195 złotych. Drugim programem był program 

profilaktycznych szczepień przeciwko grypie dla osób powyżej 65-ego roku życia. Program skierowany 

był do 3 200 osób z czego zaszczepiliśmy 1 829 osób, czyli 57%. Koszt ostateczny tego programu to  

137 175 złotych. W 2021 roku, tak jak w latach ubiegłych podjęliśmy współpracę z organizacjami 

pozarządowymi, które realizowały dla nas zadania na rzecz poprawy jakości życia osób 

niepełnosprawnych. Współpracowaliśmy z Tyskim Klubem Amazonek oraz Tyskim Związkiem Osób 

Niepełnosprawnych Ruchowo. Kolejna rzecz to działania edukacyjno informacyjne w zakresie 

promocji zdrowia psychicznego. I zapobiegania zaburzeniom psychicznym oraz szkolenia w zakresie 
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promocji zdrowia psychicznego. Te działania realizowaliśmy z Centrum Psychiatrii Środowiskowej 

Feniks. Ramach zadania zaplanowana zaplanowano 30 warsztatów dla uczniów szkół 

ponadpodstawowych. Ten cykl nazywał się "Jak nie stracić rozumu w domu i w szkole". Warsztaty te 

były prowadzone przez psychologów i pedagogów mających doświadczenie pracy z młodzieżą.  

W ramach zadania przewidziano też część warsztatów dla dorosłych, dla nauczycieli, dla lekarzy,  

dla pielęgniarek. Zadanie to bardzo cieszyło się dużym powodzeniem. Mieliśmy bardzo dobry 

oddźwięk, także będziemy się starać, żeby to zadanie kontynuować w tym roku. Ponadto w ubiegłym 

roku weszliśmy we współpracę z Pracowniami Mammograficznymi, które mam u busach wykonywały 

bezpłatną mammografię dla kobiet w wieku 50 do 69 lat  Pań z naszego miasta. Uczestniczyliśmy  

w akcji Narodowego Programu Ochrony Antybiotyków, aby zwiększyć świadomość naszych 

mieszkańców, że nie na każdą chorobę należy zażywać antybiotyk. No i jeszcze cały czas 

uczestniczymy w Ogólnopolskim Programie Profilaktyki Czerniaka, który skierowany jest do uczniów 

klas siódmych i ósmych szkół podstawowych oraz do wszystkich uczniów szkół ponadpodstawowych. 

Z mojej strony myślę, że to tyle. Szczegółowe informacje macie Państwo w tym sprawozdaniu, jeżeli 

mogę w czymś jeszcze odpowiedzieć na pytania, to proszę. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Bardzo dziękuję. Otwieram dyskusję. Bardzo proszę. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Anna Krzystyniak 
Ja poproszę o głos Pani Przewodnicząca, Ania Krzystyniak. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Bardzo proszę. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Anna Krzystyniak 
Ja mam pytanie do Pani Dyrektor Wydziału Zdrowia. Chciałam zapytać, bo wyszło nowe 

rozporządzenie w sprawie programu pilotażowego, jeżeli chodzi o Centra Zdrowia Psychicznego.  

Tam bodajże w 2021 roku była jakaś nowelizacja. Czy w tym obszarze coś w naszym mieście jest 

przewidziane? Jak to było, bo było głośno o tym, wiem, że Poradnie Psychologiczno-Pedagogiczne 

też miały być wyłączone w ten program pilotażowy, ale, ale wiem, że tutaj pewne rzeczy uległy 

zmianie, czy mogłabym uzyskać jakąś informację na ten temat?  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
W tamtym roku rozmawialiśmy z Wojewodą jeszcze z tym, że my jako miasto nie planujemy budowy 

takiego Centrum. Wiem, że właśnie kontaktowało się z Wojewodą to Centrum Zdrowia Psychicznego 

Feniks, ale na jakim etapie to jest tak, że trudno tutaj nie wiem, nie wiem, trudno mi powiedzieć, a co 

do Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, to też nie wiem. W każdym razie my jako miasto no raczej 

na dzisiaj nie planujemy budowy takiego Centrum. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Anna Krzystyniak 
Dobrze, dziękuję bardzo. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
Proszę. 

 

Radny Grzegorz Gwóźdź 

Mógłbym zabrać głos?  

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Bardzo proszę. 

 

Radny Grzegorz Gwóźdź 

Chciałem odpowiedzieć, że nie wiem, czy Pani Radnej Krzystyniak o to chodziło, ale do ostatniej 

rozporządzenie dotyczące pilotażu w Centrach Zdrowia Psychicznego dotyczyło głównie zmiany 

załącznika, w którym mamy wymienione te ośrodki, które właśnie tworzą CZP i na terenie naszego 
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województwa powstały 3 nowe Centra Zdrowia Psychicznego. One będą tworzone przez Szpital 

Psychiatryczny w Rybniku przez taki ośrodek w Międzybrodziu Bialskim i ma też powstać w Cieszynie, 

znaczy w Cieszynie już chyba było CZP, więc te 2 nowe są, Międzybrodzie i Rybnik. Co do zasad  

to ja nie pamiętam, że były jakieś zmiany, nie przypominam sobie, żeby zmiany jakieś następowały. 

Być może w wycenie jakaś drobna korekta była, natomiast co do tych Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznych, no to chyba jednak tutaj się nic nie zmieniło, one chyba nie są włączone to z kolei 

jest reforma dla psychiatrii dziecięcej, więc jakby inny obszar, bo CZP są tylko dla dorosłych,  

a reforma psychiatrii dziecięcej to jest jakby zupełnie inny system. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Anna Krzystyniak 
Ja bardzo dziękuję za odpowiedź właśnie, bo my byliśmy wówczas trochę zaniepokojeni, bo my jakby 

jako Poradnia podlegamy pod resort oświaty. 

Natomiast tutaj to jest związane z usługami w ramach Narodowego Funduszu Zdrowia i dlatego, ale 

wiem, że ten pomysł upadł, żeby poradnie były takim pierwszym miejscem kontaktu. Bardzo dziękuję 

za wyczerpującą odpowiedź. 

 

Radny Grzegorz Gwóźdź 

Proszę bardzo. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję, bardzo. Dziękuję. Czy jeszcze są pytania? Nie widzę, dziękuję serdecznie. W takim razie 

proszę, dochodzimy do punktu 7-ego, to jest raport pod tytułem "Dostępność napojów alkoholowych  

w mieście Tychy". Mam, że tak powiem, zapowiedziany już. Sprawozdanie. Bardzo proszę,  

może nie wiem, czy będziemy Panią Naczelnik Dorotę Picho prosić o informację jeszcze na ten temat 

i będziemy dyskutować? Bardzo proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho  

To znaczy, raport został przygotowany przez, zlecony przez Wydział Spraw Społecznych i Zdrowia, 

więc tutaj chyba raczej Pani Iwona Bińkowska. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Pani Iwona Bińkowska. Tak jest. Bardzo proszę Pani Naczelnik. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
Szanowni Państwo, otrzymaliście tak jak obiecałam, tą ostateczną wersję raportu, dostarczać napojów 

alkoholowych mieście Tychy. Raport powstał na podstawie danych instytucji: Instytutu Psychiatrii  

i Neurologii, Państwowej Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Głównego Urzędu 

Statystycznego, Pomocy Społecznej i Policji. Zestawiono w nim dane dotyczące Tychów, 

województwa śląskiego oraz całego kraju. Tutaj Pan, który przygotowywał nam ten raport, Pan Janusz 

Sierosławski dał nam wnioski, rekomendacje, może ja ich tutaj nie będę przytaczać,  

bo każdy z Państwa mógł do nich zajrzeć. No dla mnie najważniejszy jest w sumie jeden jego 

wniosek, że polityka ograniczania dostępności napojów alkoholowych w Tychach zasługuje na wysoką 

ocenę i warta jest kontynuacji. W obecnych nowych warunkach warto uważnie monitorować 

dostępność napojów alkoholowych oraz poziom ich konsumpcji, nie podejmując na razie zbyt 

radykalnych działań. Oczywiście tutaj Państwo będziecie decydować,  czy i jakie dalsze ruchy, czy 

zostajemy na razie na tym poziomie, na którym jesteśmy, czy jeszcze jakieś działania będziemy 

chcieli tutaj podejmować. Tak jak mówiłam, no to już od Państwa zależy tutaj w uchwale, co Państwo 

podejmiecie. Ja uważam, że nasze miasto nie wygląda na tle województwa, na tle kraju, źle. 

Naprawdę mamy bardzo fajne te wskaźniki osiągnięte, no także, jeżeli mogę tutaj jakoś jeszcze coś 

odpowiedzieć, coś przytoczyć, to służę. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Bardzo proszę, na temat tego (niewyraźne) punktu. Bo musimy 

pamiętać, że ten audyt będzie teraz dla nas (niewyraźne) wskazówką przy podejmowaniu 

(niewyraźne), które będą nas obowiązywały. Także bardzo proszę. Ja tam zwróciłam tylko uwagę,  

że musimy popracować troszeczkę nad dostępnością alkoholu dla nieletnich, bo to z tego 
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(niewyraźne), ale poza tym naprawdę. Bardzo proszę, kto z Państwa chciałby zabrać głos na ten 

temat? Nie widzę. W takim razie uważam, że przyjęliśmy to, co otrzymaliśmy w raporcie. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
Czy ja mogę jeszcze Pani Doktor? 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
Chciałam tutaj tylko Państwu przypomnieć, że mamy połączenie Państwowej Agencji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych z Biurem Antynarkotykowym. Jesteśmy zobowiązani, żeby powstał nowy 

program, czyli program alkoholowy, u nas tak zwany z programem narkotykowym się łączy, jeszcze 

będą dodatkowo  uzależnienia behawioralne w nim zawierane. Tutaj to, co, ponieważ musimy  

go uchwalić na sesji w marcu, więc ja myślę, że tutaj wykorzystamy też ten raport w tym nowym 

programie. I myślę, że te wnioski też zawrzemy tam w tym programie. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
To znaczy, że na marcowej Komisji otrzymamy nowy program tak?  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

Tak, połączone dwa programy plus część dotyczącą uzależnień behawioralnych, ponieważ ustawa 

teraz dopuszcza, żebyśmy ze środków, tak zwanych korkowych, finansowali również zadania, 

działania przeciw właśnie takim uzależnieniom behawioralnym. Do tej pory tego nie mogliśmy robić. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dobrze, dobrze, dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 8-ego. Zaopiniowanie projektu uchwały  

w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia budżetu obywatelskiego miasta Tychy. Też bardzo proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

Szanowni Państwo, co roku staram się razem z mieszkańcami  ulepszać budżet obywatelski. No drugi 

raz już dzieje się to na odległość. Nie spotykamy się aż tak blisko z mieszkańcami. No, ale naprawdę 

robimy wszystko, co w naszej mocy, żeby budżet obywatelski był co roku doskonalszy, dlatego 

proponujemy kilka nowych zmian w uchwale i tak, rozszerzamy możliwość realizacji zadań wybranych 

przez mieszkańców w budżecie obywatelskim na terenie skarbu państwa, które są w użytkowaniu 

wieczystym miasta Tychy. Natomiast na terenach spółdzielni mieszkaniowych, wspólnot 

mieszkaniowych, TBS-u dopuszczamy realizację zadań tak zwanych miękkich, czyli imprez,  festynów. 

Wprowadzamy również zapis w paragrafie 3, że każdy zgłoszony projekt powinien uwzględniać,  

o ile jest to możliwe oczywiście, zapewnienie dostępności osobom ze szczególnymi  potrzebami.  

Jest to wynikiem tego, że w zeszłym roku weszła ustawa, która nas obowiązuje właśnie o zapewnieniu 

dostępności takim osobom. Wprowadzamy możliwość głosowania na dwa projekty ogólnomiejskie 

dotyczące całego miasta oraz dwa projekty ogólnomiejskie dotyczące określonego rejonu miasta.  

W ubiegłym roku mieliśmy możliwość głosowania na jeden projekt dotyczący rejonu tak, rejon miasta  

i jeden projekt dotyczący całości miasta. W uchwale zostaje zmieniona również minimalna liczba 

głosów oddanych na projekty ogólnomiejskie dotyczące całego miasta i ta wysokość tutaj już jest 80 

głosów oraz dla projektów dotyczących określonego rejonu miasta i ona wynosi 30 głosów.  

To są te głosy, które muszą zostać oddane na poszczególne zadania, żeby wyniki głosowania zostały 

uznane za wiążące. Wynika to z tego faktu, że ustawa pozwala mieszkańcowi głosować w każdym 

rejonie miasta. Po prostu ktoś z Osiedla C może zagłosować na projekt z Osiedla Z, stąd to takie 

podwyższenie tych głosów, żeby te zadania mogły być realizowane. Właściwie to tyle zmian.  

Proszę o pozytywną opinię. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. Proszę bardzo, kto z Państwa jest. Dyskusję najpierw otworzymy na temat budżetu i 

tych zmian, które Pani Naczelnik nam wymieniła. Macie Państwo jakieś uwagi do tego projektu 

uchwały? 
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Radny Wojciech Czarnota 

Wojciech Czarnota, jeśli można. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Bardzo proszę. 

 

Radny Wojciech Czarnota 

Chciałbym dopytać, ja rozumiem, że  ten projekt, te zasady przeprowadzenia budżetu obywatelskiego 

to jest jakiś kompromis po rozmowach z osobami, ze społeczeństwem, tak bym to nazwał,  

z mieszkańcami, to chciałem potwierdzić i chciałem jeszcze zapytać o projekty miękkie, czyli te,  

które są na terenie TBS-ów, wspólnot mieszkaniowych, spółdzielni mieszkaniowych. Ograniczenie  

do projektów miękkich. Czy ja dobrze rozumiem, że to jest ograniczenie w stosunku do poprzedniego, 

poprzednich zasad?  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

Nie. Znaczy tak, może zacznę od pierwszego pytania. Zawsze konsultujemy wszystkie zmiany  

w uchwale. Są one konsultowane, no drugi rok już, tak jak mówiłam, poprzez szeroki mailing, który już 

posiadamy, dużą bazę tutaj posiadamy naszych wnioskodawców, mieszkańców oraz na stronie naszej 

razemtychy.pl  i tą propozycję, którą wysuwają mieszkańcy albo telefonicznie, albo pisząc do nas, 

natomiast, jeżeli chodzi o projekty miękkie, nie, do tej pory mieliśmy tylko możliwość realizacji zadań 

na terenach należących do miasta Tychy. To jest poszerzenie, że na tych terenach, które nie są 

nasze, możemy realizować zadania tak jak mówiłam, miękkie, natomiast nie inwestycyjne. 

 

Radny Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. Już nie ma chętnych do zabrania głosu? Nie widzę. W takim razie przechodzimy  

do głosowania. Kto z Państwa jest przeciw pozytywnemu zaopiniowaniu tego projektu uchwały? Nie 

widzę. Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo. Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. Punkt 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu przez 

rolników i ich domowników oraz regulaminu określającego zasady prowadzenia tego handlu. Bardzo 

proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Szanowni Państwo, od tego roku zaczęła obowiązywać ustawa o ułatwieniach w prowadzeniu handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. Ta ustawa nakłada nowe obowiązki na gminy, 

między innymi konieczność podjęcia odpowiednich uchwał to jest wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników, a także uchwalenia regulaminu 

określającego zasady prowadzenia tego handlu. Zgodnie z ustawą wyznaczenie miejsca należy do 

zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym. Wyznaczając miejsca zgodnie z ustawą, gmina 

powinna wziąć przede wszystkim pod uwagę dogodną komunikację, bliską lokalizację do centrum 

danej gminy lub miasta, czy też bliską lokalizację miejsc atrakcyjnych turystycznie. Przedmiotem 

handlu na tych miejscach mogą być produkty, tylko i wyłącznie produkty rolne, produkty spożywcze, 

czy też wyroby, rękodzieła wytworzone w gospodarstwie rolnym. W uzasadnieniu do tej uchwały 

napisano, że celem regulacji jest zwiększenie dochodów gospodarstw rolnych, upowszechnienie 

produktów lokalnych. Aby obniżyć koszty rolników i ich domowników, którzy będą prowadzić handel, 

intencją ustawodawcy jest zwolnienie tych podmiotów z opłat. W projekcie tej uchwały, którą Państwu 

przedstawiam wskazano te miejsca w Tychach, wyznaczono miejsca do handlu na terenie targowiska 

przy Alei Bielskiej na działkach o numerach ewidencyjnych 2664/47 oraz 755/70, z tym że ta druga 

działka pełni funkcję takiej działki rezerwowej i na wypadek modernizacji lub remontu pierwszej działki. 

Handel ten może być prowadzony w tych wyznaczonych miejscach w piątki od godziny 7:00 do 

godziny 17:00 oraz w soboty od godziny 6:00 do godziny 14:00. Te wyznaczone miejsca zostały 

szczegółowo jakby określone i zaznaczone na takim załączniku graficznym stanowiącym załącznik 
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właśnie do tej uchwały i też szczegółowo został przyjęty regulamin. Bardzo proszę o przyjęcie projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Bardzo proszę. Czy mamy pytania? Nie widzę. Kto z Państwa w 

takim razie jest za, przeciwny pozytywnej opinii na temat tego projektu uchwały? Kto z Państwa się 

wstrzymał? Nie widzę. Rozumiem, że jednogłośnie zaopiniowaliśmy pozytywnie ten projekt uchwały. 

Mamy w punkcie 10 odpowiedź na wniosek Komisji. Dziękuję serdecznie Pani Naczelnik. 

 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Mamy odpowiedź na wniosek Komisji z posiedzenia w dniu 15-ego marca 2021 roku. To jest 

odpowiedź, którą przesłało nam Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. No macie Państwo, 

trudno go komentować. Nie było wykonawcy i na ten rok ma to być wykonane. Chodzi oczywiście  

o  prace konserwacyjne na Cieku Tyskim i tutaj dokładnie określony odcinek. Także nie mamy żadnej 

pozytywnej właściwie odpowiedzi, wielką niewiadomą na ten rok. Przechodzimy do spraw bieżących  

i wolnych wniosków. Bardzo proszę, kto z Państwa chciałaby coś (niewyraźne). Chciałam Państwa 

bardzo poprosić o to, żebyśmy mogli do porządku obrad w marcu, dlatego na tej Komisji, żeby na sesji 

można było przegłosować to, włączyć w temat „Opieka nad osobami bezdomnymi w Tychach",  

żeby taki temat zaistniał również w marcu. Bardzo proszę, czy Państwo się na to zgadzacie?  

 

Radny Grzegorz Gwóźdź 

Oczywiście. 

 

Radna Aleksandra Wysocka -Siembiga 

Jak najbardziej. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Anna Krzystyniak 

(niewyraźne). 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Wniosek przegłosuję. Kto z Państwa jest przeciw? Kto z Państwa się wstrzymał? Dziękuję bardzo.  

W takim razie taki wniosek będzie złożony i może wytłumaczę dlaczego. Dlatego, że no jakby 

pojawiają się pewne nowe też możliwości pomocy bezdomnym  u nas w mieście tym, którzy nie są 

nigdzie, że tak powiem, zgłoszeni, którzy nie chcą nigdzie być, którzy żyją na wolnym powietrzu, 

którzy po prostu nie chcą korzystać z żadnego ośrodka, Noclegowni, ani też z tej nowej formy u Ojców 

Franciszkanów, także są pewne pomysły. Chciałabym to, żebyśmy to omówili wszystko w marcu. 

Bardzo Państwu dziękuję. Czy jeszcze są jakieś sprawy do omówienia? Nie widzę. Dziękuję Państwu 

serdecznie. Zamykam posiedzenie Komisji. Dziękuję bardzo, do widzenia. 
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